



ST. LOUIS SCHOOL

Circular No. 314 (23-24)

1st August, 2024

Dear Parents / Guardians,

SPICE English Summer Camp Timetable

Thank you for enrolling your child in this year's SPICE English Summer Camp. Please find the programme timetable as follows:

Day	1	2	3	4	5	6	7
Date	5/8 (Mon)	6/8 (Tue)	7/8 (Wed)	8/8 (Thu)	9/8 (Fri)	12/8 (Mon)	13/8 (Tue)
Attire	School P.E. Uniform (Each participant will be given 2 camp T-shirts)	SPICE T-shirt & school sports pants			SPICE T-shirt & long trousers / sports pants	SPICE T-shirt & school sports pants	
07:50					Gather at MTR Wong Chuk Hang Station Exit B at 7:50 a.m. getting ready to depart for the campsite		
08:15					Sign in at Mini Hall by 8:15 a.m. getting ready to depart at 8:30 a.m.		
09:00	Gather at MTR Wong Chuk Hang Station Exit B at 9 a.m. getting ready to depart for the campsite SWCS Chan Pak Sha School (1 Shum Wan Rd, Wong Chuk Hang)				Outing to EpicLand in Discovery Bay (Bring some snacks and water)	Gather at MTR Wong Chuk Hang Station Exit B at 9 a.m. getting ready to depart for the campsite	
09:30-10:00	Sign in at Mini Hall	Sign in at Mini Hall & Classroom (Room 101/102/103/104/105)		Sign in at Mini Hall & Classroom (Room 101/102/103/104/105)			
10:00-10:30	Opening Ceremony	Ice Breaking		Ice Breaking			
10:30-11:00	Greetings & Introduction	Activity 1		Activity 1			
11:00-11:15	Recess		Recess				
11:15-12:00	Activity 1	Activity 2		Activity 2			
12:00-13:00	Complimentary Lunch (Bring own utensils and water)					Complimentary Lunch (Bring own utensils and water)	
13:00-13:45	Activity 2	Activity 3		Activity 3		Activity 3	
13:45-14:30	Activity 3	Activity 4		Activity 4		Activity 4	
14:30-15:15	Activity 4	Activity 5	Clown Show	Activity 5		Complimentary Lunch (Bring own utensils and water) & Activity	Activity 5
15:15-15:30	Debrief & Dismiss at the campsite						

Participants are expected to actively engage in learning, attend punctually, and refrain from early departures. If your child needs to take sick leave, please inform the school office by phone, and submit a leave letter along with a doctor's certificate to the English teacher of SWCS Chan Pak Sha School on the following day.

Inclement weather arrangements

As July and August are the typhoon and rainstorm seasons in Hong Kong, activities may be affected by inclement weather. To avoid confusion, inclement weather arrangements have been set out below. Parents are advised to monitor the weather conditions and radio and TV broadcasts on inclement weather days.

Typhoon Signals	Arrangement
Tropical Cyclone Warning Signal No. 1	Hold programme (unless advised otherwise)
Tropical Cyclone Warning Signal No. 3	Hold programme
Pre-No. 8/No. 8 or above	Programme cancelled
Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above is replaced by Signal No. 3 before 5:30 am	Hold programme

Rainstorm Warnings	Arrangement
Amber	Hold programme (unless advised otherwise)
Red/Black rainstorm signal issued from 5:30 am onwards and before 6:00 am	Programme cancelled
Red/Black rainstorm signal issued from 6:00 am onwards and before 8:00 am	Programme cancelled (students who have not left for school should stay home, schools are required to keep their premises open to look after students who have arrived at school)
Red/Black rainstorm signal issued from 8:00 am onwards and before 10:30 am	Hold programme (continue the lessons until the end of class, schools ought to ensure that conditions are safe before allowing students to return home)

If T8 is hoisted/Red rainstorm/Black rainstorm warning is signalled during class, class will continue. Parents can choose to collect their child from the school in advance or wait until the class ends at 3:15 p.m.

Kindly acknowledge this circular BEFORE 5 August 2024 (Monday). If you have any questions, please contact Ms Ng Kar Wai Vivien at 2546 0117.

Thank you for your kind attention.

Ms NG Kar Wai Vivien
for Principal



聖類斯中學
通告第 314 號 (23-24)

各位家長/監護人：

SPICE 英語夏令營計劃

感謝 貴子弟參加本年度之 SPICE 英語夏令營計劃。以下是夏令營時間表：

日數	1	2	3	4	5	6	7
日期	5/8 (一)	6/8 (二)	7/8 (三)	8/8 (四)	9/8 (五)	12/8 (一)	13/8 (二)
服飾	夏季運動服 (每位參加者 將收到英語 夏令營短袖 運動衫兩件)	英語夏令營短袖運動衫 & 夏季運動褲			英語夏令營 短袖運動衫 & 長褲	英語夏令營短袖運動衫 & 夏季運動褲	
07:50					7:50 a.m. 於 港鐵黃竹坑 B 出口集合前 往營地		
08:15					8:15 a.m. 於 小禮堂簽到 8:30 a.m. 乘 旅遊巴出發		
09:00	9 a.m. 於港鐵黃竹坑 B 出口集合前往營地 新會商會陳白沙紀念中學 (黃竹坑深灣道 1 號)					9 a.m. 於港鐵黃竹坑 B 出口 集合前往營地	
09:30-10:00	於小禮堂簽 到	於小禮堂及課室(101/102/103/104/105 室) 簽到			愉景灣歷奇 王國之旅 (請自備小食 及水)	於小禮堂及 課室(101/102/103/104/105 室)簽到	
10:00-10:30	開幕禮	破冰遊戲				破冰遊戲	
10:30-11:00	夏令營簡介	活動 1				活動 1	
11:00-11:15	小休					小休	
11:15-12:00	活動 1	活動 2				活動 2	
12:00-13:00	午膳(請自備餐具及水)					午膳(請自備餐具及水)	
13:00-13:45	活動 2	活動 3		活動 3		活動 3	
13:45-14:30	活動 3	活動 4		活動 4	活動 4		
14:30-15:15	活動 4	活動 5	小丑表演	活動 5	午膳(請自備 餐具及水)及 活動	活動 5	閉幕禮
15:15-15:30	於營地新會商會陳白沙紀念中學匯報及解散						

參與的同學必須認真學習，依時出席，不得遲到早退。如要請病假，必須由家長致電學校校務處請假，並於翌日將請假信連同醫生證明交新會商會陳白沙紀念中學英文科老師。

惡劣天氣安排

由於七、八月份是本港的颱風及暴雨季節，活動或會因惡劣天氣而受影響，為避免混亂，現預先 把惡劣天氣安排列明如下。請家長於惡劣天氣當天留意天氣情況及電台電視之廣播。

颱風信號	課程安排
懸掛一號熱帶氣旋警告	如常進行
懸掛三號熱帶氣旋警告 (及教育局未宣布停課)	如常進行
懸掛八號預警/八號或以上熱帶氣旋警告	課程取消
八號熱帶氣旋警告或以上在上午5:30前 被三號熱帶氣旋警告取代	如常進行

暴雨信號	課程安排
黃色暴雨信號 (及教育局未宣布停課)	如常進行
上午5:30至6:00前發出紅色/黑色暴雨信號	課程取消
上午6:00至8:00前發出紅色/黑色暴雨信號	課程取消 (未離家的學生應留在家中, 校舍應保持 開放照顧已返抵學校的學生)
上午8:00至10:30前發出紅色/黑色暴雨信號	如常進行 (繼續上課, 直至下課時間, 在安全的情況 下方可讓學生回家)

如天文台在夏令營進行期間發出八號風球信號或者紅色/黑色暴雨警告，課程會繼續進行，但家長可選擇到校接回 貴子弟或讓 貴子弟留校至下課（下午 3:15）。

請於 2024 年 8 月 5 日前簽閱此通告以知悉有關安排。如有查詢，請致電 2546 0117 與吳家慧老師聯絡，謝謝。

校長 易浩權博士
(吳家慧老師代行)

二零二四年八月一日

SPICE 英語夏令營計劃時間表

易校長：

本人為學生 _____ (班別 _____ 學號 _____) 的家長/監護人，現知悉
SPICE 英語夏令營計劃時間表及相關安排。

家長/監護人簽名： _____

家長/監護人姓名： _____

家長/監護人聯絡電話： _____

學生聯絡電話： _____

日 期： _____

Reply Slip

Dear Principal,

As the parent / guardian of _____ (Class: _____ No.: _____),

I acknowledge the timetable and further information about SPICE English Summer Camp.

Signature of Parent/Guardian : _____

Name of Parent/Guardian : _____

Emergency Contact Number : _____

Student's Mobile Number : _____

Date : _____